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Prezydent Miasta Wloclawck

Zwracam sig z uprze.im4 prosbq w imieniu ntieszkancow

Zawi$la o remont i odbudowg zabytkowego budynku gdzie byl mlyn

przy ul icy Suszyckie.i.

Mieszkancy proporlu.iq aby 500 000 ztotych obiecanych

za wyborczq frekwencjg przeznaezyc na ten cel.

Dohrym pomyslem jest ulokowanie tu oddzialu Browaru B

ijest nawet propozycja nazr"vy ,, Stary Mtyn".

Bgdzie to znakomite miejsce dla wydarzen kulturalnych

w'tej czESci miasta.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawg.
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